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"Ilu handlarzy stało
się świętymi?"

Mówisz, że pomaga ci bardzo ta
myśl: iluż ludzi parających się
handlem zostało świętymi od
czasu pierwszych chrześcijan? I
pragniesz udowodnić, że
również teraz jest to możliwe...
– Bóg nie opuści cię w tym
dążeniu. (Bruzda, 490)

18 września

Jedynym celem Opus Dei było zawsze
przyczynianie się do tego, by żyli w
świecie, pośród doczesnej
rzeczywistości i świeckich dążeń,



mężczyźni i kobiety wszystkich ras i
warstw społecznych, którzy starać
się będą kochać Boga i służyć Jemu i
innym ludziom w zwyczajnej pracy i
za jej pośrednictwem. (...)

Jeśli chce się szukać jakiegoś
porównania, najłatwiejszym
sposobem zrozumienia Opus Dei jest
wspomnienie pierwszych
chrześcijan; swe chrześcijańskie
powołanie przeżywali dogłębnie;
doskonałości, do której zostali
wezwani przez prosty i wzniosły fakt
Chrztu Świętego szukali z całą
determinacją. Zewnętrznie nie
odróżniali się od pozostałych
obywateli. Członkowie Opus Dei to
zwykli ludzie; spełniają zwykłe
zajęcia, żyją w świecie zgodnie z tym,
kim są: obywatelami-
chrześcijaninami, którzy z
poczuciem obowiązku pragną
odpowiedzieć na wymogi swojej
wiary. (Rozmowy z Prałatem Escriva,
10 i 24)
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